
Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 17 lutego 
2010 r. do 16 marca 2010 r. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. klasyfikacji gruntów stanowiących 
teren kopalni kruszyw Krzynka II i będących własnością Szczecińskich Kopalni 
Surowców Mineralnych S.A. w Szczecinie. Obecnie Spółka zakończyła eksploatację 
kruszywa na terenie złoża Krzynka II, a nie zakończyła rekultywacji gruntów, z 
wyjątkiem części działki nr 242/9 i 242/4, dla których to gruntów były wydane 
decyzje wyłączające z produkcji rolnej i leśnej. Przez cały czas prowadzenia 
działalności wydobywczej na gruntach, dla których nie była wymagana decyzja o 
wyłączeniu z produkcji rolnej i leśnej, grunty posiadały klasyfikację rolną. Po analizie 
Burmistrz postanowił wystąpić do Starosty Myśliborskiego o wprowadzenie zmian 
klasyfikacji gruntów obecnie działek nr 223/12m 237/2, 242/6, 242/10, 242/11, 242/5 
obr. Płonno stanowiących teren kopalni kruszyw Krzynka II. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS Barlinek w spr. podania osoby 
fizycznej dot. spłaty nienależnie pobranego zasiłku pielęgnacyjnego oraz umorzenia 
pozostałych nienależnie pobranych świadczeń po terminowej spłacie połowy 
zadłużenia. Po analizie Burmistrz nie wyraził zgody na umorzenie pozostałych 
nienależnie pobranych świadczeń. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS Barlinek w spr. umorzenia 
nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych wraz z odsetkami ustawowymi przez 
osobę fizyczną. osoba ta nie jest zameldowana na terenie Polski, przebywa za granicą. 
Burmistrz polecił przeanalizować wysokość kosztów przeprowadzonej egzekucji bądź 
ewentualnie umorzenia sprawy. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia na Rzecz Pomocy 
Wychowankom Domu Dziecka w Barlinku "Promyk" z prośbą o dofinansowanie 
wyjazdu do parku rozrywki i wypoczynku w Niemczech. Burmistrz polecił, aby 
Stowarzyszenie sprecyzowało wniosek dot. ilości dzieci na wyjazd oraz ceny 
całkowitego kosztu wyjazdu. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 1 w Barlinku z prośbą o 
dokonanie przesunięć planowanych wydatków między rozdziałami dot. środków na 
wynagrodzenia. Burmistrz postanowił poinformować, iż wniosek zostanie rozpatrzony 
po pierwszym półroczu jednocześnie prosi o wyjaśnienia na piśmie, dlaczego w/w 
środki nie zostały zaplanowane w budżecie szkoły. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie kwoty 6.000,00 zł jako 
zadeklarowanego udziału w zakupie elementów toru przeszkód realizowanego przez 
zarząd Powiatowy Związku Ochotniczych Straży Pożarnych i polecił zabezpieczyć w 
budżecie wnioskowana kwotę.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 w Barlinku w spr. 
dofinansowania wymiany międzyszkolnej uczniów ze Schneverdingen w terminie 07-
11.06.2010 r. Po analizie Burmistrz postanowił doszacować w budżecie potrzebne 
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środki finansowe na współpracę międzynarodową i jednocześnie wnosi o wyjaśnienie, 
dlaczego wcześniej wyjazd nie został ujęty w budżecie szkoły. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wysokością środków przeznaczonych na usługi 
transportowe dla szkół i przedszkoli. Burmistrz wyraził zgodę na podział środków 
przeznaczonych na usługi transportowe na poszczególne szkoły i przedszkola. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia osoby odpowiedzialnej za 
sporządzenie zbiorczego zestawienia sprawozdania o udzielonych zamówieniach 
publicznych. Burmistrz polecił przygotować stosowne zarządzenie Burmistrza i 
wyznaczyć osobę odpowiedzialna za powyższe. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonywania zarządzenia Burmistrza 
Barlinka nr 192/2009 w spr. zmiany instrukcji obiegu i kontroli dokumentów 
księgowych - dowody wpłaty do kasy. Burmistrz przypomina kierownikom o 
stosowaniu ustaleń zgodnie z w/w zarządzeniem. 

11. Burmistrz Barlinka podjął decyzję dot. rozstrzygnięcia kwestii, czy BTBS jest 
podatnikiem podatku od nieruchomości, od nieruchomości gminy Barlinek 
administrowanych przez BTBS sp. z o.o. Ustalono, że BTBS Sp. z o.o. tak jak do tej 
pory jest podatnikiem podatku od nieruchomości, od nieruchomości gminy Barlinek 
administrowanych przez BTBS sp. z o.o. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w spr. zakupu 3 
szt. piłek do siatkówki i 3 szt. do piłki nożnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010 rok. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Lutówko w spr. 
dofinansowania w zorganizowaniu Dnia Kobiet w wysokości 300,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki na 2011 rok 
i postanowi skierować do Rady Miejskiej. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Mostkowo w spr. 
dofinansowania spotkania z okazji Dnia Kobiet kwoty 400,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka z prośbą o 
dofinansowanie organizacji Dnia Kobiet w kwocie 200,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo w spr. 
dofinansowania organizacji Dnia Kobiet w wysokości 200,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Dziedzice z prośbą o 
dofinansowanie w wysokości 569,00 zł zakupu narzędzi do sprzątania i utrzymania 
miejsc publicznych. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany 
zakup i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 w Barlinku i ZSP Nr 1 w 
Barlinku z prośbą o dofinansowanie II Festiwalu Piosenki Angielskiej 2010 r. 
Burmistrz przyznał kwotę 400,00 zł. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w spr. 
zorganizowania Dnia Kobiet dla mieszkanek sołectwa w kwocie 500,00 zł. Burmistrz 
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pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w spr. 
dofinansowania zorganizowania Dnia Kobiet dla mieszkanek sołectwa. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup został zaplanowany w 
Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w spr. 
dofinansowania zorganizowania Dnia Kobiet dla mieszkanek sołectwa. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup został zaplanowany w 
Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu pn:" Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego" i postanowił złożyć 
deklarację dot. przygotowania stosownej dokumentacji w spr. w/w projektu przez 
Gminę Barlinek.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia zaproszenia do 
składania ofert na inspektora nadzoru na zadanie "Przebudowa drogi gminnej w 
Rychnowie". Polecił przygotować ogłoszenie na inspektora w/w zadania i 
jednocześnie zatwierdził skład komisji przetargowej w osobach: J. Zubyk, R. 
Wolniak, W. Kościukiewicz, K. Rogut - Szkudlarek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Budowlano 
Montażowego Madex z Barlinka o zmianę harmonogramu rzeczowo - 
finansowego dot. budowy cmentarza komunalnego przy ul. Szosowej w Barlinku, 
w związku z wykonaniem 70 % prac na w/w budowie. Jednocześnie wnosząc o 
wydłużenie terminu wykonania z uwagi na panujące warunki atmosferyczne. 
Burmistrz po zapoznaniu pozytywnie zaopiniował wniosek. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru projektanta na "budowę 
kompleksu sportowo- rekreacyjnego w Mostkowie - Orlik 2012". Postanowił 
zamieścić ogłoszenie i zaprosić oferentów do składania ofert. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy 
na budowę sieci wodociągowo - kanalizacyjnej na nieruchomości nr działki 171 
obr. Rychnów. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy na w/w 
budowę na nieruchomości nr ewid. dz. 168 obr. Rychnów, jednocześnie 
informując, że budowa przyłączy nie należy do zadań własnych gminy a tym 
samym budowa przyłącza zasilającego w wodę dz. 171 obr. Rychnów gm. 
Barlinek i przyłącza odprowadzającego ścieki  z tej działki nie może być 
przedmiotem umowy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy 
na budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. dz. 118 obr. Osina. Po 
analizie Burmistrz wyraził zgodę i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wybór wykonawcy na zadanie: 
"Odnowienie - remont miejsca pamięci we wsi Dziedzice" (Pomnik 
Woldenberczyków). Na ogłoszony przetarg nieograniczony na realizację w/w 
zadania wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
handlowo - Usługowej "Sawoy" z Gorzowa Wlkp. i postanowił zorganizować 
spotkanie z przedstawicielami firmy. 
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowanie dokumentacji 
projektowej w celu realizacji oświetlenia drogowego w sołectwach gminy i 
mieście Barlinek. Na złożone zaproszenie do składania ofert wpłynęły dwie oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Usługi projektowo - Wykonawcze 
"Proinstal" s.c. z Dębna. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zawarcia umowy dzierżawy gruntu 
od Nadleśnictwa Choszczno. W związku z planowaną w br. budową sieci 
oświetlenia drogowego w m. Równo/ Spalonka zachodzi potrzeba położenia kabla 
elektrycznego na działce nr 366, której właścicielem jest Nadleśnictwo Choszczno. 
Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie stosownej umowy dzierżawy z 
nadleśnictwem Choszczno. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. przebudowy drogi woj. nr 156 na 
odcinku Mostkowo - Barlinek w 2010 - 2011 roku. Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z przedstawicielami ZZDW z Koszalina i 
Zachodniopomorskiego Urzędu Marszałkowskiego. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dot. ustalenia zakresu do przetargu na 
budowę miejsc parkingowych przy ul. Przemysłowej - II etap. Po analizie 
Burmistzr postanowił spotkać się z przedstawicielami firmy Barlinek Inwestycje i 
sporządzić wstępne porozumienie dot. współfinansowania budowy parkingu na 
działkach nr 200/51 i 207. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy Elektrogrom z Poznania na 
wykonanie projektu i montażu na dwóch skrzyżowaniach na Górnym Tarasie 
sygnalizacji świetlnej dla pieszych. Burmistrz polecił RI o zwrócenie się z 
zapytaniem ofertowym do innych firmy zajmujących się organizacją ruchu w spr. 
wykonania na dwóch skrzyżowaniach na Górnym Tarasie sygnalizacji świetlnej 
dla pieszych 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg nieograniczony na 
"Budowę oświetlenia drogowego w m. Moczkowo, gm. Barlinek. Na przetarg 
wpłynęło 10 ofert. Jedną ofertę odrzucono. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą firmy ZWSE Palejczyk - Konsorcjum z Gorzowa Wlkp. za cenę 
65.758,00 zł brutto. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dot. zagospodarowania parku i 
infrastruktury sportowej oraz budowy kompleksu sportowo - rekreacyjnego we wsi 
Mostkowo. Lokalizacja boisk w ramach Orlika 2012 "nakłada" się na lokalizację 
małego boiska zaprojektowanego w ramach zadania "zagospodarowanie parku i 
infrastruktury sportowej oraz budowa kompleksu sportowo - rekreacyjnego we wsi 
Mostkowo". Wobec powyższego należy wystąpić o zmianę pozwolenia na budowę 
i zmienić zakres inwestycji. Skontaktowano się z autorem projektu, 
Stowarzyszeniem Pracowni Autorskich Afix Sp. z o.o. ze Szczecina. Firma 
przedstawiła ofertę na zmianę pozwolenia na budowę w wysokości 3.000,00 zł 
netto. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił zlecić wykonanie zmian 
Stowarzyszeniu Afix.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy kompleksu sportowo - 
rekreacyjnego w Mostkowie "Orlik 2012". Na zaproszenie do składania ofert 
zamieszczone na stronie internetowej wpłynęło 9 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą firmy ARCHISPORT Sp. z o.o. ul. Braci Gierymskich 156, 51-
640 Wrocław za cenę 14.000,00 zł brutto. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na inspektora nadzoru na zadanie: 
"Budowa stacji uzdatniania wody i sieci wodociągowej w Moczydle". Na 
zaproszenie do składania ofert zamieszczone na stronie internetowej wpłynęło 7 
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ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Projekty i Nadzory 
Budowlane mgr inż. W. Krasowski z Barlinka za cenę 25.000,00 zł brutto. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia zaproszenia do 
składania ofert na pełnienie funkcji inspektora nadzoru na zadaniu pn.: „Budowa 
parkingów przy ul. Przemysłowej w Barlinku – etap II”. Burmistrz postanowił 
ogłosić w/w zaproszenie, jednocześnie zatwierdził skład komisji przetargowej: J. 
Zubyk, R. Wolniak, K. Rogut-Szkudlarek, W. Kościukiewicz. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zawarcie 
umowy na budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. dz. 163 obręb 
Ożar gm. Barlinek w celu zapewnienia dostawy wody dla planowanej budowy 7 
domów jednorodzinnych na działce nr 220/17 obr. Ożar gm. Barlinek. Po analizie 
Burmistrz postanowił zawrzeć stosowna umowę. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zawarcie 
umowy na budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. dz. 148 obr. 
1-Barlinek w celu zapewnienia dostawy wody dla planowanej budowy stacji 
demontażu pojazdów, warsztatu samochodowego, punktu wulkanizacji i myjni 
samochodowej na działce nr 182/1 obr. 1-Barlinek. Po analizie Burmistrz 
postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zawarcie 
umowy na budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. dz. 13 i 6/3 
obr. Osina gm. Barlinek w celu zapewnienia dostawy wody dla planowanej 
budowy 10 domów jednorodzinnych na działce nr 6/3 obr. Osina gm. Barlinek. 
Burmistrz wyraził zgodę na podpisanie stosownej umowy, jednak po dostarczeniu 
aktu notarialnego przez wnioskodawcę. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy boiska miejskiego wraz z 
zapleczem socjalno - technicznym - Etap I. Po analizie Burmistrz polecił rozpisać 
przetarg ryczałtowy po otrzymaniu brakujących przekrojów i opisów oraz 
przeprowadzić negocjacje i po akceptacji ich wyniku zawrzeć umowę z wolnej 
ręki z firmą MXL 4 na konsultacje w zakresie rozwiązań, które miały obejmować 
projekty wykonawcze. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy budynku 
warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa w Barlinku. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę aby zgodnie z sugestia zawartą w piśmie ENEA RD 
Dębno zawrzeć umowę cesji przenoszącą zobowiązania umowy RD-II/341/2006 
na Gminę Barlinek. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy ul. Fabrycznej - 
przyłącza wodociągowe do prywatnych posesji. Po analizie Burmistrz polecił 
przeprowadzić rozmowy z właścicielami prywatnych posesji informujące o 
kosztach związanych z wykonaniem przez nich przyłączy, po czym spisać 
stosowne umowy z każdym właścicielem danej nieruchomości. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy sieci wodociągowej w 
Moczydle - przyłącza wodociągowe. Burmistrz postanowił poinformować 
wszystkich właścicieli nieruchomości o przewidywanych kosztach z prośbą o 
złożenie pisemnej deklaracji czy zlecą wykonanie Gminie i pokryją koszty 
wykonanie lub wykonają we własnym zakresie ewentualnie odstąpią od 
przyłączenia się do sieci wodociągowej. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wariantem przebudowy drogi w Strąpiu tj. o 
wymiarach: chodnik 1,3 metra, bruk 1 metr, polbruk 3,5 metra. 
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26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją przebudowy drogi od m. Osina do m. 
Janowo. Po analizie Burmistrz wstępnie zaakceptował przedstawioną koncepcję i 
postanowił przeprowadzić wizję w terenie w /w temacie. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przeniesienia na rzecz Gminy 
wyznaniowej Żydowskiej własności nieruchomości, na której znajduje się 
Cmentarz Żydowski (dz. nr 241/1 obr. 2 Barlinek). Burmistrz Barlinka zobowiązał 
RG do przekazywania wszelkich informacji z postępowania w w/w sprawie dla RI. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ZZDW w sprawie porozumienia o 
dofinansowanie budowy chodnika w m. Łubianka. Postanowił przygotować 
stosowny projekt uchwały w przedmiotowej sprawie i skierować do Rady 
Miejskiej. Jednocześnie napisać wniosek do Skarbnika w/m o zabezpieczenie 
kwoty finansowej w wysokości 100.000,00 zł. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ustanowienia 
drogi publicznej – ul. Kombatantów, zaopiniował go pozytywnie i postanowił 
skierować do Rady Miejskiej w/m. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze składem komisji przetargowej na przetarg 
remont obiektu zaplecza socjalnego boiska sportowego w Mostkowie. Skald 
komisji w osobach: J. Zubyk, K. Rogut - Szkudlarek, W. Kościukiewicz, R. 
Wolniak. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy budynku na świetlicę 
w Dzikowie. Burmistrz postanowił zamieścić na stronie internetowej zaproszenie 
do składania ofert na opracowanie w/w dokumentacji projektowej. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy budynku na świetlicę 
w Równie. Burmistrz postanowił zamieścić na stronie internetowej zaproszenie do 
składania ofert na opracowanie w/w dokumentacji projektowej 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Zachodniopomorskiego z prośbą o przedstawienie informacji nt. 
stopnia zaawansowania inwestycji Gminy Barlinek zgłoszonych do programu 
Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Zachodniopomorskiego. Burmistrz 
postanowił wykreślić zrealizowane inwestycje przy PG Nr 1 przy ul. Leśnej w 
Barlinku oraz SP Nr 1 przy ul. Jeziornej w Barlinku. Postanowił poinformować o 
stopniu zaawansowania inwestycji dot. przebudowy stadionu miejskiego w 
Barlinku oraz polecił zgłosić do kolejnej edycji budowę boiska sportowego w 
Mostkowie. 

34. W związku ze zgłoszonymi uwagami dot. budowy ul. Wiśniowej w Barlinku 
Burmistrz Barlinka postanowił poinformować wnioskodawców, iż ze względu na 
ograniczone środki finansowe w stosunku do potrzeb i przyjętych zadań, ul. 
Wiśniowa nie została ujęta w budżecie na rok 2010. Jednocześnie informuje, że 
zgodnie z WPI przyjętym przez Radę Miejską w Barlinku jest ona zapisana do 
realizacji na lata 2011 i 2012. Burmistrz również nie wyklucza zmiany 
harmonogramu jej realizacji po przeanalizowaniu rzeczywistych wydatków 
inwestycyjnych poniesionych po 1 półroczu b/r. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zalewania podczas dużych opadów 
deszczu nieruchomości przy ul. Flukowskiego nr 22. Burmistrz postanowił 
poinformować właściciela nieruchomości ul. Flukowskiego 22, iż całkowita 
likwidacja powstającego zalewania będzie możliwa po zrealizowaniu inwestycji 
dot. budowy kanalizacji deszczowej w drodze i wykonaniu odwodnienia.  

 
 
 



 7 

     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem, ANR dot. przejęcia terenów od ANR pod 
budowę remizy strażackiej i świetlicy wiejskiej w Lutówku. Burmistrz zajmie 
stanowisko w w/w sprawie po konsultacji z dyrektorem ANR. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Rychnów w spr. zakupu 
sprzętu nagłaśniającego do świetlicy wiejskiej za kwotę 4.373,00 zł. Burmistrz 
rozpatrzył wniosek negatywnie i postanowił zorganizować spotkanie z sołtysem 
Rychnowa. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami pokontrolnymi w związku z przeglądem 
obiektów budowlanych OSP na terenie Gminy Barlinek. Burmistrz polecił rozeznać 
koszty naprawy instalacji elektrycznej w remizie strażackiej w Rychnowie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osób fizycznych zam. Barlinek ul. Boczna 
4/3, w którym informują dlaczego nie podpisali protokółów uzgodnień. Po analizie 
Burmistrz postanowił poinformować, iż ustanawia służebność na działkach o nr 566/7, 
566,13, 566/12 i 566/11. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Boczna 
4/4, w którym informuje dlaczego nie podpisała protokółu uzgodnień. Po analizie 
Burmistrz postanowił wystąpić do rzeczoznawcy majątkowego wykonującego wycenę 
działek nr 566/6 i 566/7 o przeanalizowanie uwag wniesionych do operatu przez osobę 
fizyczną. O powyższym poinformował wnioskodawcę. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Boczna 
4/1, w którym informuje dlaczego nie podpisała protokółu uzgodnień. Po analizie 
Burmistrz postanowił poinformować, iż została wydana decyzja administracyjna i 
podjęta uchwała Rady Miejskiej w Barlinku dot. zbycia działek o nr od 566/4 do 
566/12 w związku z czym Burmistrz nie może się przychylić do proponowanego przez 
wnioskodawcę podziału działek. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołtysa Moczkowa z prośbą o 
przekazanie dwóch maszyn do pisania na rzecz Sołectwa Moczkowo. Burmistrz 
postanowił poinformować sołtysa, iż na wyposażeniu Urzędu Miejskiego brak jest 
sprawnych tego typu urządzeń. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Anndom Sp. z o.o. K. Pytel z 
siedzibą w Giżynie z prośbą o zmianę terminu podpisania umowy notarialnej dot. 
sprzedaży działek nr 248/9, 269/7, 277/9, 279/3, 292/21 na Górnym Tarasie. 
Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie i wyznaczył nowy termin podpisania 
umowy notarialnej na dzień 01 marca 2010 r. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Rynek 4 w 
Barlinku w spr. przystąpienia do procesu zbycia w drodze przetargu terenu gminnego 
okalającego nieruchomość wnioskodawcy ozn. w ewidencji gruntów nr 637 o pow. 
0,1687 ha obr. Barlinek zabudowanej tzw. "Pałacykiem Cebulowym". Burmistrz 
postanowił skierować wniosek do Rady Miejskiej z prośba o opinię w przedmiotowej 
sprawie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka w spr. zakupu sprzętu 
komputerowego do świetlicy wiejskiej. W/w zakup był zaplanowany w budżecie 
funduszu sołeckiego, w związku z czym Burmistrz wyraził zgodę na zakup sprzętu w 
wysokości ok. 4.400,00 zł. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zagospodarowania i odrestaurowania 
parku w Dzikowie. Po analizie burmistrz polecił RG wykonanie wznowienia granic 
parku oraz zlecić opracowanie projektu zagospodarowania parku wraz z kosztorysem. 
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Krzynka 21 w spr. 
budowy piłkochwytów przy boisku w Krzynce. Burmistrz polecił kierownikom RI i 
RG przeanalizować przedmiotowy temat i skonsultować z sołtysem Krzynki 
zasadność budowy piłkochwytów. jednocześnie Burmistrz zobowiązał RI do 
rozeznania, czy można pozyskać środki pozabudżetowe na to zadanie. 

13.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ANR Oddział w Szczecinie w spr. 
nieodpłatnego przekazania z Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa nieruchomości 
ozn. jako działka nr 8/75 obr Strąpie, pod warunkiem przejęcia działki nr 8/69 i 5/35 
obr Strąpie. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować, iż gmina jest 
zainteresowana przejęciem działek nr 8/75, 8/69, ale nie jest zainteresowana 
przejęciem działki nr 5/35. Jednocześnie postanowił poinformować, iż zadaniem 
gminy jest rozwiązywanie jej problemów, a nie rozwiązywanie problemów Agencji. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem GKRPA z dnia 20.02.2010 r. Po 
analizie wnosi o wyjaśnienie protokołu z kontroli Sklepu spożywczego w Barlinku ul. 
Tunelowa 48. Jednocześnie postanowił zgłosić informacje zawarte w powyższym 
protokole do Policji w Barlinku.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 
Boczna 4/4 o rozłożenie na raty należności za nabycie działek gruntu nr 566/6 i 566/7 
obr. 2 Barlinek. Po analizie Burmistrz przychylił się do wniosku i wyraził zgodę na 
rozłożenie kwoty całkowitej na 10 rat miesięcznych. W związku z powyższym 
Burmistrz polecił zmienić protokół uzgodnień. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o ustalenie warunków 
zabudowy i zagospodarowania terenu na działce nr 237 obr. Ożar. Wniosek spełnia 
wszystkie warunki wynikające z ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. 

17.  Burmistrz polecił RG przeprowadzenie kontroli z zakresu prawidłowości realizacji 
decyzji dot. oddania w zarząd majątku gminy. 

18. Burmistrz zobowiązał RG do dokonywania zmian klasyfikacji gruntów zgodnie z 
przeznaczeniem. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o 
przekazanie nieruchomości gruntowej o nr ewidencyjnym 732 poł. w Barlinku przy ul. 
Św. Bonifacego o pow. 1,4089 ha w formie aportu. Burmistrz polecił przygotować 
projekt uchwały Rady Miejskiej dot. przekazanie nieruchomości gruntowej o nr 
ewidencyjnym 732 poł. w Barlinku przy ul. Św. Bonifacego o pow. 1,4089 ha w 
formie aportu. 

20. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierownika RG do przedstawienie informacji Radzie 
Miejskiej o stanie przygotowania do procesu zbycia działki nr 98/8 i polecił, aby raz 
na kwartał informować Radę Miejską w spr. realizacji uchwały dot. dosprzedaży 
działki dla właściciela posesji działki nr 98/8. 

21.  Burmistrz Barlinka polecił RG przygotowanie stosownego projektu uchwały w spr. 
udzielenia bonifikaty dla Wspólnoty 1 Maja 28 w Barlinku. 

22.  Burmistrz Barlinka po uzyskaniu opinii Komisji Rady Miejskiej w Barlinku w spr. 
przystąpienia do procesu zbycia w drodze przetargu terenu gminnego okalającego 
nieruchomość ozn. w ewidencji gruntów nr 637 o pow. 0,1687 ha obr. Barlinek 
zabudowanej tzw. "pałacykiem Cebulowym" polecił przygotować teren do 
dosprzedaży w drodze przetargu, rozpoczynając od procesu wydzielenia geodezyjnego 
terenu. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ARWO z Barlinka dot. 
zainteresowania kupnem działki nr 567/1 poł. w Barlinku przy ul. Fabrycznej, która 
nie została sprzedana w trzecim ustnym przetargu nieograniczonym. Po analizie i 
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omówieniu dalszego postępowania w w/w sprawie Burmistrz postanowił 
zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę wywoławcza z pierwszego przetargu tj. 
111.000,00 zł. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ANR oddz. Myślibórz o zajęcie 
stanowiska dot. działki nr 55/29 obr. Rychnów w związku z zamiarem jej sprzedaży. 
Burmistrz poinformował, iż Gmina Barlinek nie jest zainteresowana przejęciem 
przedmiotowej działki. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Macieja Schultza i Eugeniusza 
Tyranowskiego z Gorzowa Wlkp. z prośbą o dokonanie zmiany warunków zabudowy 
dla inwestycji polegającej na budowie zespołu budynków usługowo - mieszkalnych w 
zabudowie szeregowej oraz zagospodarowania terenu przy ul. Szewskiej i Sądowej. 
Postanowił skierować sprawę do architektów z prośba o opinię. Jednocześnie polecił 
RGM przygotować projekt uchwały w spr. dzierżawy w/w terenu z informacja, ze 
teren dzierżawy może ulec ewentualnej zmianie, w przypadku pozytywnej opinii 
architektów. 

26. Burmistrz Barlinka polecił RG zlecić wykonanie mapki na Park Wiejski w Dzikowie, 
za kwotę 5.500,00 zł. 

27. Tarasu do Alei Śliwkowej (I etap).Burmistrz Barlinka polecił RG dokonać regulacji 
geodezyjnej dla obszaru Górnego  

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno w spr. świetlicy 
wiejskiej i punktu bibliotecznego. Polecił zorganizować spotkanie w powyższej 
sprawie w celu ustalenia odpowiednich decyzji. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup sprzętu do sprzątania na terenu 
sołectw. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 
1040,40 zł brutto firmy Agro Zbyt z Barlinka. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Mobilgor "Pensjonat pod Sosnami" w 

Barlinku z ofertą odkupienia ślizgu rynnowego (ślizgawki) od Urzędu Miejskiego za 
kwotę 350,00 zł. Na w/w ślizg odbyły się dwa negatywne przetargi, Burmistrz przyjął 
ofertę Pensjonatu i postanowił sprzedaż ślizg rynnowy za w/w kwotę. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Mobilgor "Pensjonat pod Sosnami" w 
Barlinku z prośbą o pozwolenie na przesunięcie jednego domku na inny dzierżawiony 
teren "Pensjonatu pod Sosnami". Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na przesunięcie 
i postawienie domku na innym dzierżawionym terenie Pensjonatu, pod warunkiem 
uzyskania odpowiednich pozwoleń budowlanych pod nadzorem Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. złożenia wniosków do Starostwa 
Powiatowego o udzielenie z dotacji Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Myśliborzu na 2 zadania planowane do realizacji przez Gminę 
Barlinek w roku 2010 - "Czystość gminy naszą wspólną sprawą - segregacja 
odpadów" oraz "ścieżka dydaktyczna w Parku Miejskim przy ul. Gorzowskiej w 
Barlinku". Burmistrz postanowił wystąpić z w/w wnioskami o dofinansowanie 
planowanych do wykonania przez gminę zadań edukacyjnych i turystycznych. Na 
zadanie pt. "Czystość gminy naszą wspólną sprawą - segregacja odpadów" postanowił 
wystąpić o kwotę 5.000,00 zł, zaś na zadanie "ścieżka dydaktyczna w Parku 
Miejskiem przy ul. Gorzowskiej w Barlinku" o kwotę 50.000,00 zł. Jednocześnie 
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Burmistrz polecił, aby uwzględnić w projekcie ścieżki dydaktycznej poprawę stanu 
alejek w parku i oszacować potrzebne koszty na ich naprawę. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. rezygnacji z części 
działki nr 61/3 o pow. 0,2195 ha obr. Dzikowo. Po analizie Burmistrz negatywnie 
rozpatrzył wniosek. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku z prośbą o 
ustosunkowanie się do podania osoby fizycznej dot. zmniejszenia stawki opłat za 1 m2 
powierzchni gruntu przy ul. Podgórnej, która położona jest na skarpie i stanowi jako 
zadbany nieużytek. Po analizie Burmistrz postanowił przychylić się do wniosku i 
obniżyć stawkę opłaty z 0,58 na 0,45 zł. za m2. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią prawną w spr. nakładów poniesionych przez 
najemcę lokalu mieszkalnego nr 3 położonego w budynku nr 3a przy ul. Pełczyckiej w 
Barlinku na adaptację lokalu użytkowego na lokal mieszkalny. Najemcy zobowiązali 
się do wykonania remontu na własny koszt bez dochodzenia zwrotu w przypadku 
rozwiązania umowy. Z opinii wynika, że dokonane przez najemcę nakłady 
przysporzyły Gminie korzyść majątkową, dlatego też powinno się je uwzględnić w 
chwili sprzedaży lokalu. Burmistrz postanowił uznać poniesione przez najemcę 
nakłady i ich rozliczenie w dniu sprzedaży lokalu na rzecz najemcy. 

7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. zmiany zarządzenia w spr. podania do 
publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych - stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz najemcy. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem WSG Sp. z o.o. Zakład Gazowniczy 
Szczecin o zgodę na lokalizację gazociągu sk N63 PE w działce nr 246/22 oraz 
przyłącze gazu w działce nr 246/4, gdzie będzie zasilany budynek na działce nr 254 
przy ul. Gorzowskiej w Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować, iż 
nie wyraża zgody na obciążenie nieruchomości działka nr 246/22 Jednocześnie wnosi 
o sprecyzowanie w jakiej długości planują wchodzić w działkę nr 246/4, informując, 
iż udostępniony teren zostanie obciążony odpłatną służebnością przesyłu. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RI w/m dot. konieczności 
wypowiedzenia umowy użyczenia z KS Koral z Mostkowa, w związku ze złożeniem 
wniosku o przyznanie pomocy finansowej w ramach działania "Odnowa i rozwój 
wsi". Burmistrz polecił RGM rozwiązanie umowy użyczenia z KS Koral w możliwie 
najszybszym terminie, po konsultacji z prezesem klubu. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami PW-K Płonia Sp. z o.o. w Barlinku z 
prośbą o uzgodnienie i wyrażenie zgody na przebieg projektowanych sieci, tj zadań 
"Przebudowa sieci wodociągowej na przejściu pod kanałem łączącym J. Barlineckiego 
z J. Uklejno w ul. Sportowej"; "Budowa sieci kanalizacyjnej w m. Lutówko, Osina, 
Jaromierki i na osiedlu Górny taras, Budowa sieci wodociągowej na osiedlu Górny 
Taras"; "Budowa sieci kanalizacyjnej na osiedlu Górny Taras na działkach nr 262/4, 
262/6, 262/10, 262/18, 262/19, 263/4, 268/5, 273/5, 273/10, 277/5, 277/7, 277/12, obr. 
1 Barlinek". Po analizie Burmistrz pozytywnie uzgodnił i wyraził zgodę na przebieg 
w/w projektowanych sieci. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z założeniami do harmonogramu rzeczowo - 
finansowego prac obejmującego realizację inwestycji, polegającej na rewaloryzacji 
zabytkowego zespołu Młyna Papierni w Barlinku. przesłanymi przez Stowarzyszenie 
Na Rzecz Ochrony Dziedzictwa "Młyn Papiernia". Burmistrz zapoznał się z 
powyższym harmonogramem, jednak nie przyjął go, gdyż nie może znaleźć się w nim 
udział gminy. Burmistrz przypomina o treści zawartej umowy, która miała odciążyć 
gminę, w związku z czym wnosi o poprawienie harmonogramu i nie zapisywanie w 
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nim udziału gminy. Jednocześnie informuje, iż gmina pomaga okazjonalnie 
Stowarzyszeniu, jednak nie jest to zobowiązanie stałe. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Tandem z prośbą o 
wydzierżawienie terenu przylegającego do terenu budowy przy ul. 31 Stycznia w 
Barlinku na okres 1 roku. Po analizie Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek. 
Postanowił poinformować, iż w związku z realizacją planowanej inwestycji - budowa 
drogi, nie jest możliwe wydzierżawienie w/w terenu. Jednocześnie Burmistrz prosi o 
przedłożenie zgody na wybudowanie cokołów betonowych przy wejściu firmy, 
informując iż w przypadku braku posiadania takiej zgody należy je usunąć. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy AXPO z prośbą o 
wydzierżawienie działki nr 167/86 obr. 2 m. Barlinek do 31 czerwca b/r, uzasadniając 
potrzebą składowania ziemi z działki sąsiedniej, na której realizowana będzie 
inwestycja. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na dzierżawę w/w terenu we 
wskazanym terminie, po upływie którego należy uprzątnąć grunt. Jednocześnie polecił 
obciążyć firmę za dotychczasowe bezumowne korzystanie z terenu. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
wydzierżawienie kiosku wraz z ogródkiem piwnym znajdującym się przy ul. 
Sportowej 1 w Barlinku.  Burmistrz polecił sprawdzić i uzgodnić z RI, czy nie będzie 
to kolidowało z realizacją planowanej inwestycji. Postanowił poinformować 
wnioskodawcę, że nie wnosi uwag, pod warunkiem, że nie będzie to kolidowało z 
realizacją inwestycji. Jednocześnie informując, iż umowa nie zostanie zawarta 
wcześniej, póki nie zostanie wybrany wykonawca zadania inwestycyjnego. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zawarcia stosownego porozumienia z 
Panem Adamem Kycem w kwestii wyłapywania i przetrzymywania psów 
agresywnych do czasu przyjazdu przedstawiciela firmy Animal Control z Polic. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił podpisać porozumienie. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o w spr. zwiększonych 
kosztów utrzymania zimowego ulic i chodników, a także zabezpieczenia dodatkowych 
środków finansowych. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie, celem 
omówienia sprawy. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksem do zawartego z Wojewodą 
Zachodniopomorskim porozumienia w spr. powierzenia zadań dot. utrzymania i 
konserwacji grobów i cmentarzy wojennych - w ramach zadań bieżących 
powierzonych gminom, gdzie przyznano kwotę 7.000,00 zł. Burmistrz postanowił 
podpisać odesłać aneks, jednocześnie polecił RGM wznowienie wniosku po I kwartale 
b/r. 

19.  Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. powołania komisji w celu spisania 
rzeczy będących przedmiotem przekazania stowarzyszeniu kultury fizycznej MKS 
Pogoń umową zlecenia o prowadzenie i utrzymanie stadionu miejskiego wraz z 
zapleczem socjalnym i infrastruktura techniczną oraz boiska sportowego. 

20. Burmistrz Barlinka polecił RGM przygotować aktualizację programu ochrony 
środowiska i aktualizację planu gospodarki odpadami z jednoczesnym wystąpieniem o 
przeprowadzenie oceny oddziaływania na środowisko. Burmistrz postanowił również 
wystąpić do Starostwa Powiatowego z zapytaniem na jakim etapie i kiedy planują 
zakończyć aktualizację w/w programu i planu. 

21. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na usunięcie drzewa przy sklepie Polo Market przy 
ul. Odrzańskiej w Barlinku. 

22. Burmistrz Barlinka polecił zlecić wykonanie ekspertyzy o stanie zdrowotności drzewa 
przy  zabytkowym murze przy ul. Górnej. 
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23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot.. umowy oddania w dzierżawę 
nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 695/1 o pow. 170,00 m2 obr. 2 
Barlinka, odnoście pkt. dot. terminu płatności. Burmistrz postanowił aneksować 
umowę zmieniając zapis dot. terminu płatności. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PWK Płonia o uzgodnienie i wyrażenie 
zgody na przebieg projektowanej sieci w zakresie "rozbudowa sieci kanalizacji 
deszczowej w ul. Sportowej w Barlinku". Po zapoznaniu Burmistrz pozytywnie 
uzgodnił przebieg w/w sieci. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. złożenia wniosków o udzielenie 
dotacji na zadania planowane do realizacji przez Gminę Barlinek tj.: "Czystość gminy 
naszą wspólną sprawą - segregacja odpadów" oraz "Ścieżka dydaktyczna w Parku 
Miejskim przy ul. Gorzowskiej w Barlinku". Burmistrz postanowił ponownie wystąpić 
do Starostwa Powiatowego z w/w wnioskami o dofinansowanie zadań edukacyjnych i 
turystycznych. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem ulotki edukacyjnej regulującej założenia 
Uchwały Nr XL/601/2009 Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009 roku w spr. 
ograniczania bezdomności zwierząt. Po analizie Burmistrz polecił projekt ulotki 
przesłać do drukarni celem wydrukowania. Koszt wydrukowania przez Studio CD z 
Gorzowa Wlkp. to koszt 750,00 zł + 22% za 1500,00 szt.  

27. Burmistrz Barlinka ponownie zapoznał się ze sprawą dot. wniosku osoby fizycznej w 
spr. wydzierżawienia kiosku wraz z ogródkiem piwnym znajdującym się przy ul. 
Sportowej 1 w Barlinku. Postanowił poinformować wnioskodawcę, iż wniosek 
zostanie rozpatrzony po zawarciu umowy z wykonawcą zadania pt. "Przebudowa 
stadionu miejskiego", jak również po ustaleniu kwestii dot. podpisania umowy 
dofinansowania na w/w projekt. Przewidywany termin ustosunkowania się do 
przedmiotowego wniosku to koniec maja b/r. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. 
zmniejszenia ceny dzierżawy gruntu ozn. w ewidencji nr 445/8 dla osoby fizycznej 
zam. w Barlinku przy ul. 1 Maja 11/3. Burmistrz wyraził zgodę na zmniejszenie ceny 
dzierżawy gruntu na kwotę 0,10 zł/m2 + podatek VAT. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

 
1. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. wyznaczenia dni dodatkowo wolnych od 

pracy w 2010 roku w Urzędzie Miejskim w Barlinku. 
 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. złożenia wniosku do PEFRONu w spr. 

zakupu autobusu dla 9 osób dla OPS i wykonania podjazdu dla dzieci 
niepełnosprawnych przy SP Nr 4 w Barlinku oraz zabezpieczenia odpowiednich 
środków finansowych w budżecie Gminy. Burmistrz postanowił złożyć wniosek do 
PEFRONu za pośrednictwem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu i polecił ROś 
złożenie stosownego wniosku do Skarbnika w/m o zabezpieczenie kwoty 260.000,00 
zł w budżecie Gminy na powyższe zadanie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zorganizowania odwozu dzieci szkół 
podstawowych i gimnazjalnych w dniach 03-05.03.2010 r. w związku z organizacją 
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Rekolekcji Wielkopostnych. Burmistrz postanowił podjąć decyzję po spotkaniu z 
dyrektorami szkół, na którym m.in. omówiony zostanie w/w temat. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. ilości stypendium Burmistrza 
Barlinka za I semestr roku szkolnego 2009/2010. Wpłynęły cztery wnioski o 
przyznanie Stypendium Burmistrza Barlinka w kwocie ustalonej 182,00 zł na 1 
ucznia. Burmistrz polecił wystosować pismo do dyrektorów szkół z zapytaniem, 
dlaczego jest tak mała ilość wniosków o przyznanie stypendium. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zwrotu dotacji za pobyt dziecka w 
przedszkolu niepublicznym z poza terenu Gminy Barlinek przez Gminę, której 
mieszkańcem jest ten uczeń. W związku z przedstawionymi informacjami polecił 
wystąpić do Gminy Przelewice o zwrot udzielonej dotacji za miesiąc styczeń 2010 r  
w związku z uczęszczaniem z Gminy Przelewice do Niepublicznego Przedszkola w 
Dziedzicach 14 uczniów. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksami do arkuszu organizacyjnego PG Nr 2 i 
PM Nr 2 w Barlinku i zaopiniował je pozytywnie. 

 
 

VII   W zakresie spraw INF. 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup sprzętu komputerowego dla 
pracowników Urzędu Miejskiego w Barlinku. Specyfikacje na w/w zakup wysłano do 
czterech firm. Wpłynęły trzy oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
PHU Reset z Barlinka i postanowił podpisać stosowną umowę. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

1. Uczestniczono w Kobylance w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Sieja, na 
którym omówiono projekt statutu i strategii Stowarzyszenia. 

2. Odbyło się kolejne spotkanie Społecznej Rady Nordic Walking, na którym został 
przedstawiony stan realizacji marki oraz plan działania na rok 2010. 

3. Burmistrz uczestniczył w GKRPA, na której omówiono m.in. spr. związane ze 
skoordynowaniem działań urzędu miejskiego, komisji i Pełnomocnika w zakresie 
wydawania i cofania zezwoleń na sprzedaż alkoholu. 

4. W Dębnie odbyła się konferencja regionalna Eurodystryktu Oderland Nadodrze. 
5. W urzędzie miejskim odbyło się spotkanie z przedstawicielami ENEA dot. podjęcia 

działań dot. zmiany warunków umowy w celu obniżenia kosztów zużycia energii za 
oświetlenie uliczne. 

6. Burmistrz spotkał się z panią Bożeną Kierniej, prowadzącą działalność gospodarczą w 
zakresie usług pielęgniarskich dot. opieki pielęgniarskiej w szkołach. 

7. Odbyła się VII Gala Sportu, której honorowym gościem był Szymon Kołecki. 
8. Spotkano się z przedstawicielami Stowarzyszenia Promyk przy Domu Dziecka w 

Barlinku w spr. zapewnienia mieszkań komunalnych dla usamodzielniających się 
podopiecznych. 

9. W Starostwie Powiatowym Burmistrz podpisał uroczyście umowę z Marszałkiem 
Województwa na dofinansowanie modernizowanego stadionu w ramach RPO ze 
środków UE. 

10. W urzędzie miejskim odbyła się odprawa podsumowująca realizację akcji zima z 
przedstawicielami PGK Sp. z o.o. (23.02.2010). 

11. Spotkano się z prezesem Barlinek Inwestycje w spr. wspólnej realizacji budowy 
parkingów wzdłuż ul. Przemysłowej. 

12. W Dziedzicach odbyło się spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Przyjaciół 
Dziedzic oraz inwestorami zainteresowanymi wykorzystaniem obiektu po byłej szkole 
na obiekt z usługami opieki dla osób starszych. 

13.  W PM Nr 2 Pod Topolą został otwarty oddział czterolatków po zmodernizowaniu 
części obiektu. 

14. Spotkano się z dyrektorem operacyjnym Bomet Caparo w spr. sytuacji ekonomicznej i 
wzrostu zatrudnienia w przedsiębiorstwie. 

15. Uczestniczono w Międzyzdrojach wraz z pracownikami gminnymi oraz 
przedstawicielami branży turystycznej z Barlinka w szkoleniu poświęconym 
rozwojowi sektora turystycznego. 

16. Odbyło  się Walne Zebranie Klubu Szachowego "Lasker". 
17. Burmistrz spotkał się z Przedstawicielami Północnej Izby Gospodarczej w Szczecinie 

w spr. ewentualnej współpracy gospodarczej samorządów gminnego i gospodarczego. 
18. Spotkano się z dyrektorami szkół i przedszkoli w spr. m.in. przygotowania arkuszy 

organizacyjnych do nowego roku szkolnego. 
19. Spotkano się z firmą Columbus w spr. oferty na modernizację oświetlenia ulicznego. 
20. Spotkano się z współwłaścicielem Spółki Eko Myśl Rogerem Montulet w spr. 

nawiązania współpracy gminy Barlinek z tą firmą w zakresie gospodarki odpadami. 
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21. Spotkano się z oferentami modernizacji obiektów BOK nt. umowy w ramach 
rozstrzygniętego przetargu. 

22. Odbyło się szkolenie sołtysów w zakresie wykorzystywania i funkcjonowania 
funduszu sołeckiego. 

23. Odbyło się uroczyste przekazanie placu budowy pod modernizację drogi nr 156. 
(02.03.2010). W uroczystości udział wzięli Marszałek Województwa, Starosta 
Myśliborski oraz przedstawiciele wykonawców inwestycji. 

24. Burmistrz spotkał się z kobietami aktywnymi zawodowo. 
25. Burmistrz Barlinka spotkał się z Burmistrzem Prenzlau w spr. propozycji podpisania 

umowy o współpracy w realizacji dwóch programów w ramach programu Interreg IV 
A oraz utworzenia grupy przedstawicieli różnych środowisk ("Platforma 
współpracy"), w celu zwiększenia aktywności spotkań gmin. 

26. Spotkano się z Przedstawicielami Związku Emerytów i Rencistów w spr. pomocy 
zakupu sztandaru dla tej organizacji. 

27. Spotkano się z przedstawicielami Stowarzyszenia promyk przy Domu Dziecka w 
Barlinku w spr. pomocy w pozyskaniu środków unijnych i realizacji programów 
społecznościowych. 

28. Odbył się Zarząd Miejsko Gminny OSP poświecony podziałowi środków 
budżetowych na ochronę przeciwpożarową. 

29. W BOK odbyło się spotkanie, na którym uroczyście podpisano umowę z 
wykonawcami na modernizację obiektu BOK i obiektu przy ul. Leśnej w Barlinku. 

30. Odbyło się spotkanie z ENEA Dębno w sprawie użytkowania sieci.  
31. Odbyło się spotkanie z PGK Sp. z o.o. w Barlinku w sprawie przeanalizowania i 

ustalenia kosztów związanych z akcja "Zima". 
32. Uczestniczono w Sesji Rady Powiatu, na której postawiono wniosek o poparcie przez 

Powiat budowę Gminnego Centrum Ratownictwa. 
33. Odbyło się spotkanie z Wojewódzkim Konserwator Zabytków, na którym omówiono 

możliwość lepszego wykorzystania i zabudowy pierzei rynkowej. 


